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Nr AO.0012.3.00010.2023 

 

Protokół Nr 81 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie, 

które odbyło się 18 października 2023 r. o godz. 14.00 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Ponadto, w posiedzeniu udział wzięli: 

Beata Kozikowska                                 - skarbnik gminy Kleczew, 

Marta Sobczak                                       - kierownik referatu IGN. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył 

przewodniczący komisji Marek Łuczak. Na wstępie stwierdził quorum (5 radnych 

potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę obecności) i powitał wszystkich zebranych.  

 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący komisji Marek Łuczak zaproponował wprowadzenie w pkt 3 pod literą c 

projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu. 

Uwag nie zgłoszono. Następnie poddał pod głosowanie porządek obrad wraz                           

z zaproponowaną zmianą.  

Radni jednogłośnie, 5 głosami „za” przyjęli proponowany porządek obrad, który wraz                      

z zaproponowaną zmianą przedstawiał się następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Konińskiemu; 

b) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu; 

c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r.; 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2023-2030. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 3a) Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Konińskiemu. Powiat Koniński wystąpił do Gminy Kleczew z wnioskiem o udzielenie 

dodatkowej pomocy finansowej na realizację zadania, którego koszty wzrosły o 332 031,94 zł 

w wyniku waloryzacji kwoty robót budowlanych, co stanowi 4,2% dotychczasowej wartości 

całkowitej zadania (7 929 543,38 zł). Z uwagi na zwiększoną wartość inwestycji Gmina 

Kleczew zwiększa ww. pomoc finansową o 166 015,97 zł (50% wnioskowanej kwoty przez 
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Powiat) do łącznej kwoty 1 683 871,97 zł, w tym 366 015,97 zł w 2023 roku. Kwota pomocy 

udzielonej Powiatowi Konińskiemu stanowi 20% wartości inwestycji po waloryzacji.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Ad 3b) Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu. Powiat Koniński 

planuje realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Opracowanie dokumentacji 

projektowo-kosztorysowej na przebudowę drogi powiatowej nr 3178P na odcinku Budzisław 

Kościelny – Wola Spławiecka”. Całkowita wartość zadania wynikająca z zawartej przez 

Powiat Koniński umowy z wykonawcą wynosi 119 310,00 zł. Powiat Koniński zawnioskował 

do Gminy Kleczew o udzielenie pomocy finansowej w wysokości 50% wydatków,                 

tj. 59 655,00 zł.  

 

Przewodniczący Marek Łuczak zapytał, czy wszystkie wnioski o które wnioskuje Powiat 

Koniński w zakresie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadań i inwestycji ustalone 

są na poziomie 50%? 

Kierownik referatu IGN Marta Sobczak odpowiedziała, że są to porozumienia wynikające                      

z bezpośrednich rozmów Burmistrza Gminy i Miasta Kleczew Mariusza Musiałowskiego ze 

starostą konińskim.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Ad 3c) Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu. Powiat Koniński 

planuje realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą: „Budowa ścieżki pieszo-rowerowej 

przy drodze powiatowej nr 3036P na odcinku Budzisław Kościelny- Nieborzyn”. Całkowita 

wartość zadania wynosi 3 612 589,95 zł. Na ww. zadanie Powiat Koniński uzyskał 

dofinansowanie w wysokości 80% kosztów kwalifikowalnych, tj. 2 463 757,17 zł. Pozostała 

część w wysokości 1 148 832,78 zł będzie stanowić wkład własny Powiatu Konińskiego. 

Powiat Koniński zawnioskował do Gminy Kleczew o udzielenie pomocy finansowej             

w wysokości 50% wydatków pozostających po stronie Powiatu, tj. 574 416,39 zł.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Ad 4d) Skarbnik Gminy Kleczew Beata Kozikowska szczegółowo przedstawiła objaśnienia 

do uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Ad 4e) Skarbnik Gminy Kleczew Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na 

lata 2023-2030. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Uwag nie zgłoszono. 
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Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Ad 5. Wolne wnioski. 

 

1. Radna Dominika Woźniak wnioskowała o zamontowanie lustra drogowego na 

skrzyżowaniu ulic Ildefonsa Urbaniaka i Księdza Franciszka Rawickiego                             

w Budzisławiu Kościelnym.  

 

2. Radny Jacek Tylman wnioskował o: 

a) odkrzaczenie poboczy przed okresem zimowym w sołectwach: Jabłonka, 

Przytuki, Janowo, Kalinowiec oraz na odcinku drogi od skrzyżowania przy SP 

w Koziegłowach w kierunku miejscowości Jarotki; 

b) naprawę przechylonego znaku drogowego przy posesji nr 6 w miejscowości 

Danków A;  

c) naprawę przechylonej lampy drogowej na drodze Koziegłowy - Jarotki.                 

 

3. Radny Marek Łuczak wnioskował o: 

a) odnowienie lub wymianę tabliczek z nazwami ulic w miejscowości 

Sławoszewek; 

b) odkrzaczenie poboczy przed okresem zimowym w sołectwie Sławoszewek. 

 

4. Radny Wiesław Stolarski wnioskował o odkrzaczenie poboczy na łuku drogi przy 

posesji nr 4 w miejscowości Kamionka.  

 

Ad 6. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji stwierdzając, iż porządek obrad został wyczerpany, podziękował 

wszystkim za udział i zamknął posiedzenie. 

 

 

                                                                              Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów                           

                                                                                                Rady Miejskiej w Kleczewie 

 

                                                                                                           Marek Łuczak 

 

 

Protokolant:   

Milena Pawlaczyk 
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